

Formpack is an environmentally friendly alternative to conventional bubble wrap. In comparison, Formpack offers a significant price and space advantage:

- **FORMPACK, 800 MM ROLL WIDTH:**
12 ROLLS/STOCK = 672 M² (minimal pallet overhang)
- **BUBBLE WRAP, 800 MM ROLL WIDTH:**
4 ROLLS/STOCK = 320 M² (high pallet overhang)

The embossed material has excellent padding properties and an extremely high absorptive capacity. Therefore, this paper is perfectly suited for padding, for space layers or for covering and it provides the best protection against transport damages and humidity. Formpack is available in reels or sheets in customized dimensions.

Formpack consists of 100% recycled paper, without chemical additives and is fully recyclable.



FORMPACK

- Standard grammage: approx. 125 g/m²
- Roll width: 100–2,450 mm
- Standard roll length: 70 m
- Colour: natural
- 12 rolls per stock

We offer the cutting machine **VariProtect® 800** as an automated solution for the processing of Formpack to individual sheets on site.



Bei Formpack handelt es sich um eine umweltfreundliche Alternative zur herkömmlichen Luftpolsterfolie. Im Vergleich bietet Formpack außerdem einen deutlichen Preis- und Platzvorteil:

- **FORMPACK, 800 MM ROLLENBREITE:**
12 ROLLEN/LAGE = 672 M² (minimaler Paletten-Überstand)
- **LUFTPOLSTERFOLIE, 800 MM ROLLENBREITE:**
4 ROLLEN/LAGE = 320 M² (großer Paletten-Überstand)

Das geprägte Material hat hervorragende Polster-eigenschaften und eine extrem hohe Saugfähigkeit. Dadurch eignet sich das Papier ideal zum Ausschlagen, als Zwischenlage oder zum Abdecken und schützt vor Transportschäden und Feuchtigkeit. Formpack ist als Rolle oder als Formatware in kundenindividuellen Abmessungen lieferbar.

Formpack besteht aus 100% Altpapier, ohne chemische Inhaltsstoffe und ist voll recyclingfähig.



FORMPACK

- Standardgrammatur: ca. 125 g/m²
- Rollenbreiten: 100–2.450 mm
- Standardrollenlänge: 70 m
- Farbe: natur
- 12 Rollen pro Lage (Standardrolle)

Wir bieten Ihnen darüber hinaus die Schneidemaschine **VariProtect® 800** als automatische Lösung für die individuelle Verarbeitung von Formpack zu Formaten vor Ort.

